

Referat Medlemsmøte, Klubbhuset 25.01.2024, kl. 17:30

Møtt: 18 medlemmer.

- **Tippemidler til snuing av fairway**

Daglig leder informerer om at prosessen med å få tippemidler er godkjent hos kommunen og neste steg er at den skal bli godkjent i fylket. Hvis alt blir godkjent vil det sannsynlig bli godkjent i løpet av juni/juli, så vi kan starte med arbeidet på banen imot slutten av sesongen.

Daglig leder informere om at styreleder, greenkeeper og daglig leder føler det er best å stenge halve banen første året og andre halvdel andre året. For eksempel stenger vi 1, 2, 8, 9, 10, 11, 16, 17, 18 første året og 3, 4, 5, 6, 7, 12, 13, 14, 15 andre året.

Styret har blitt enig om at vi trenger en prosjektgruppe som vil ha kontroll over prosjektet.

Daglig leder spurte om noen hadde spørsmål og meninger ang prosjektet og disse meningene kom frem:

- Bedre planlegging, og gå igjennom prosjekteringen.
- Er prosjektet for stort for en liten klubb som Narvik golfklubb?
- Prosjektet er veldig bra, og må gjennomføres.
- Kontakte Tor Stiberg, han var med på å bygge banen.
- Legge prosjektet ut på anbud?
- Hvor mye penger søkes det om? Det prosjektert på 3,7mill og det søkes 40% av det beløpet. Dette beløpet kan endres på.

Gode diskusjoner og bra engasjement blant de oppmøtte. Og det virker som at stort sett alle er enig i at banen trenger vedlikehold.

En person meldte seg, som kan bidra i å være med i prosjektgruppen:

- Frank Andersen

- **Dugnad**

Daglig leder informerer om at det er blitt tatt en del trær på banen, og klubben er veldig glad for det som er blitt gjort. Og informerer om at alle får lov å gjøre dugnad med samarbeid med daglig leder eller greenkeeper.

Det er også et behov for litt vedlikehold på vindu og vindusrammer på hovedsiden av klubbhuset, som vi gjerne setter i gang med på våren.

Så kom det en idè om at vi kan kjøre en dugnadshelg med gratis overnatting for de som har behov for det. Dette skal greenkeeper, daglig leder og styre leder se nærmere på.

- **Trenerkomité**

For øyeblikket har klubben kanskje en trener. Nathan (greenkeeper) har sagt at han kan være med på barnetrening.

Klubben mangler 2-3 trenere.

Et trenerkurs består av to helgesamlinger, et på våren og et på høsten.

Ingen som meldte seg, men er det noen som er interessert i å kunne være trener i klubben, så ta kontakt med daglig leder.

- **Turneringskomité**

Terje Abrahamsen i turneringskomité informerte daglig leder om at Remo Johannessen og Kristin Olsen har lyst å bli med å bidra på turneringer.

- **Eventuelt**

- spørsmål ang feel24 golfsimulator og om klubben har tenkt å samarbeide med dem. Daglig leder informerer om det jobbes mot å få til et samarbeid både prismessig og at klubben får simulatoren disponibel noen timer i uka.
- Stor mistanke om at det er en del ikke betalende spillere som sniker seg på banen. Starter for eksempel på hull 9. Forslag er å få et par stykker som kan være Marshall av og til på banen i sommer.
- Spørsmål ang sponsor arbeid. Daglig leder informerer om at det ingen av det som allerede er sponsor blir borte, og at Daglig leder og Lise Berg Larsen jobber i lag for å få inn nye sponsorer, der det jobbes allerede med noen som nye som kommer inn og at det jobbes med å få ny hovedsponsor.
- Noen mener klubben bør få greenfee til å bli et bedre produkt, for eksempel 3 dagers tilbud, overnatting med greenfee osv.

Møtet hevet kl. 18:55